
Zápis 

z jednání zastupitelstva města konaného dne 4. ledna 2017 od 16 hodin ve 
velké zasedací místnosti MÚ 

Přítomni: dle prezenční listiny (11, od 17 hodin 12 – p. Provazník)  

Omluveni: Ing. Ivo Mádle, Emil Kačer, Zděnka Myšíková 

Za MěÚ: Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Zdeněk Přivřel, BBA. – tajemník MěÚ, Jan Svatoš – velitel 

MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS, Bc. Blanka Vyhnálková, DiS – pov. vedením odb. SM, 

Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ, Ing. Karel Šohaj – ved. odb. VŽP, Ing. Pavel Košnar – ředitel SLM,  

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města: 

http://benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017-1/4-1-2017  

1) Zahájení, návrhová komise, program jednání 

Starosta určil zapisovatelku jednání p. Mgr. Zdeňku Čvančarovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu paní Mgr. Dagmar Tesarčíkovou a paní Mgr. Petru 

Tojmarovou.   

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu paní Mgr. 
Dagmar Tesarčíkovou a paní Mgr. Petru Tojmarovou. (11 pro)  
 

Usnesení č. 01/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu: Mgr. 

Dagmar Tesarčíkovou a Mgr. Petru Tojmarovou.  

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 11 pro (všichni) 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Radek Prášek, pan Ota Dračka, paní 
Mgr. Zdeňka Černá. 
 
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: 

p. Radek Prášek, p. Ota Dračka, paní Mgr. Zdeňka Černá. (11 pro) 

Usnesení č. 02/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve 
složení: p. Radek Prášek, DiS., p. Ota Dračka, paní Mgr. Zdeňka Černá. (11 pro) 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 11 pro (všichni) 

http://benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017-1/4-1-2017


Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise 
2. Kontrola usnesení z minulého ZaM 
3. Prodej, koupě majetku města 
4. Informace o projektech a prioritách města na rok 2017 
5. Finanční operace 
6. Zpráva o činnosti MÚ a vedení města 
7. Organizační záležitosti 
8. Diskuse 
9. Návrh na usnesení, z á v ě r 
 
Mgr. Tesarčíková – předkládá návrh na přesun zpráv kontrolního a finančního výboru z důvodu 
nepřítomnosti omluveného Ing. Mádleho jako předsedy KV, jelikož se dá předpokládat, že bude 
k tomuto diskuze z řad zastupitelů 
 
Starosta – souhlasí s návrhem – návrh hlasování o přesunu bodu kontrola usnesení č.usn. 102/16  na 
jednání ZaM 25.01.2017 
 
p. Prášek, DiS. – pan Ing. Mádle chtěl o toto sám ZaM požádat 
 
 

Usnesení č. 03/2017: 
Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje přesun bodu 2) Kontrola usnesení 
ZaM na jednání ZaM 25.01.2017. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 11 pro (všichni) 

 
Starosta – projednání rozpočtu města na rok 2017 společně v bodě 4)  

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání s úpravou bod 2) 
Kontrola usnesení z minulého ZaM přesunout na jednání ZaM 25.01.2017. 

 
Usnesení č. 04/2017: 
Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání ZaM 4.1.2017 s 
úpravou bod 2) Kontrola usnesení z minulého ZaM - přesun na jednání ZaM 25.01.2017. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 11 pro (všichni) 

 

2) Kontrola usnesení z minulého ZaM – přesun na jednání ZaM 25.01.2017 

 

3) Prodej, koupě majetku města 
- žádný materiál k projednání 

 
 
 

 



4) Informace o projektech a prioritách města na rok 2017 
 
 + ROZPOČET MĚSTA 2017 
 
Starosta – předává slovo paní Slukové – komentuje položky pro rozpočet města na rok 2017 

 
Paní Sluková – členům ZaM byl na stůl předložen materiál – rozpočet 2017, dále přednáší informaci o 
zůstatcích na účtech 
 
Dotazy k rozpočtu města 2017: 
 
Mgr. Tesarčíková – dotaz – okna „Bílá škola“, škola ve III. etapě – podáváno také z IROP, zajišťovalo 
by se z dotace, okna jsou opravdu „hrozbou“, v současné době to tedy není součástí 
Starosta – je otázkou, jak dopadne dotace na most v ul. Sokolské, je mnoho neznámých, v rozpočtu 
zřejmě bude rezerva a v průběhu roku se dá o tomto jednat a použít na konkrétní akce 
p. Vyhnálková – cena oken „Bílá škola“ odhadem  cca 500 tis. Kč 
 
Bc. Kulíková – rozpočet 2017 – byl p.o. předložen návrh rozpočtu a rozpočet 2017 je o dost nižší, při 
nákladech na provoz v současné době není možné s tímto zajistit provoz, bylo zřejmě plánováno  
s výší nákladů p.o. z  loňského roku 
starosta – ano, zhodnocení provozu CMD za loňský rok 
Bc. Kulíková – předložena skutečnost, snížení je dost drastické 
Mgr. Tojmarová – dotaz na výroční zprávu CDM, upozorňuje, že více lidí přinese i více financí 
Bc. Kulíková – výroční zpráva p.o. byla předložena do RaM, zřejmě paní Tojmarová nebyla přítomna, 
není problém ji předložit, mají na CDM, počet účastníků kroužků stoupá, v současné době cca 600 
lidí, rozpočet loni na 370 lidí, finance na mzdy nelze použít na provoz  
p. Prášek, DiS. – žádá paní Kulíkovou o zaslání výroční zprávy p.o. CDM jako podklad pro jeho 
rozhodnutí při schvalování rozpočtu 2017 
Mgr. Tesarčíková – objasňuje formy financování KÚ X zřizovatel 
p. Prášek, DiS. - dotaz na cílové skupiny CDM X RC Medvídek 
Bc. Kulíková – vysvětluje princip fungování CDM X RC Medvídek 
Mgr. Tojmarová – dotaz na financování aktivit pro dospělé v rámci CDM 
p. Prášek, DiS. – CDM hradí aktivity dospělých? 
Mgr. Tesarčíková – zvýšená kapacita rozhodně ovlivní financování organizace, je s tímto spojeno 
mnoho dalších nákladů  
Starosta – zřejmě vzhledem k tomu, že se jedná o první rok fungování p.o. je zde mnoho otázek 
Mgr. Tojmarová – loni bylo CDM zařízeno, při stěhování je jasné, že bude nutné znovu zařizovat, i 
minule se jí zdál vysoký náklad za fungování CDM, stojí provoz více, než když byly řešeny mimoškolní 
aktivity přes CDM Česká Kamenice 
Bc. Kulíková – počet účastníků  se po roce vyšplhal na skoro 600 lidí, v září otevřena 2 x větší nabídka 
kroužků 
p. Jansa – přesun CDM do ul. Nerudova – náklad uveden včetně vybavení 
starosta – v rozpočtu zahrnuta také PD nového CDM 
Mgr. Tesarčíková – velice vítá přesun části kroužků do CDM, je možné ve škole provozovat jiné 
aktivity, pracovat na šablonách 
p. Prášek, DiS. – nechtěl kritizovat aktivity, naopak by chtěl pochválit, že se mimoškolní aktivity 
provozují v tak velké míře, chtěl by již nějaká konkrétní čísla, nový školní rok je od září, chtěl by plány, 
plánované náklady atd. 
Mgr. Tesarčíková – toto je právě problém p.o. fungují od září do června, výsledek hospodaření se 
většinou předkládá v březnu, poté schvaluje rada města případné rozdělení do fondů 



Starosta – navrhuje – v momentě, kdy budou známa čísla, poté v průběhu po výroční zprávě lze 
v ZaM  cca v dubnu schválit navýšení 
Bc. Sluková – upozorňuje, že pak je nutné alokovat finance do rezervy, nyní 200 tis. Kč čistá rezerva 
p. Prášek, DiS. – nelze takto schválit  
Starosta – peníze by takto stačily do června 
Mgr. Tesarčíková – to je právě problém, rozpočet řešen na kalendářní rok nikoli školní rok 
p. Prášek, DiS. – je jasné, že ZŠ si může spočítat, kolik bude dětí, v CDM lze plánovat kroužky a ty pak 
lze zakalkulovat do rozpočtu 
Mgr. Černá – dotaz na p. Práška, zda má dále zájem o další provozování CDM ve městě 
p. Prášek, DiS. – pochopitelně ano 
Mgr. Tesarčíková – je jasné, že plán je, ale nelze odhadnout počet účastníků kroužků 
Bc. Kulíková – koncepci má, kroužky – nabídky se uzavírají cca 8-9 měsíci daného roku, sledují se 
trendy, zájem o daný kroužek, některé kroužky jsou vedeny v několika dnech, „kroužkovné“ je 
vraceno zpět do hlavní činnosti p.o. tak, jak ukládá zákon 
p. Vrbický – podporuje vznik této p.o.,  registruje nárůst také v MSK, což je velmi pozitivní  
Mgr. Zelený – zájem dětí a mládeže o mimoškolní a především pohybové aktivity je nutné podpořit, 
zájem  je nutné podchytit, odvést je od sociálních sítí 
p. Jansa – pokud chceme podpořit, nutné jinde ubrat, např. projekty 
starosta – zrovna v této položce by nezasahoval, pokud nebudou projekty, nebudeme připraveni 
reagovat na výzvy, je možné že se bude např. řešit terminál u nádraží 
Mgr. Tojmarová – ráda by viděla realizovanou opravu hřiště u školy (atletický ovál, apod.) 
p. Jansa – dotaz na nutnost vyhotovení PD na sběrný dvůr 
Ing. Košnar – PD na vznik samostatného sídla služeb – vznik kanceláří, dílen, šaten pro „kmenované“ 
zaměstnance, pro VPP, snížení stropů, atd., dotace na tyto práce zatím nejsou vypsané 
p. Urx – návrh projít výdaje a další požadavky, dle položek a hledat, kde by se dalo ušetřit 
Mgr. Tesarčíková – v dubnu končí žádosti o dotace - úprava IROP, poté vše zastaveno, dnes volala 
paní Blažková z MAS 
starosta – vstupní data jsou také s otazníkem 
Mgr. Tesarčíková – hospodaření p.o., jejich výsledek je převeden do fondů p.o. a o použití rozhodne 
rada města jako zřizovatel, což je jeho  pravomocí  
Starosta – předložený rozpočet 2017 není konečným materiálem, navrhuje si domluvit jednání 
s řediteli p.o. 
p. Prášek, DiS. – položka odb. VŽP - bio popelnice + kompostéry, dost vysoká částka 
Ing. Šohaj – zájem je ještě vyšší, cca 300 tis. – nyní nutné omezovat žádosti 
Mgr. Tojmarová – fondy v ŽP, bylo čerpáno 
Starosta – je zaměřeno na protipovodňové věci, atd.  
Mgr. Černá – dotaz na věž kostela, proč město, ne církev, je to důležité řešit v tomto roce 
Starosta – pro rozvoj turistického ruchu je to důležité, církev na toto nemá finance 
Mgr. Černá – Cyklostezka Ovesná? O co se jedná? 
p. Jansa – dotovaná akce MAS, na projektu se pracuje 
 

17 hodin se dostavil p Radek Provazník, počet hlasujících 12 členů ZaM 
 
Mgr. Tesarčíková – zaměřit se na nutné a povinné 
Ing. Košnar – projekty sice nejsou vypsané, ale nyní bude nutné řešit přesun z projektů na opravu 
plošiny AVIA + multikára (diferenciál) 
p. Jansa – PD most ul. Sokolovská – zřejmě bude možné řešit dle stávající PD od Ing. Hájkové, zítra 
schůzka 
Mgr. Tesarčíková – PD koupaliště 
Starosta – je nutné uhradit, bylo schváleno na radě v předchozím volebním období, na poslední radě, 
před novým ustavujícím ZaM v říjnu 2014 



Mgr. Tesarčíková – již si toto přesně nevybavuje, není ve smlouvě uvedeno, že realizace pouze 
v případě dotací? Žádá Ing. Šohaje o nahlédnutí do smluv. 
Starosta – podívá se na dokument, zda není toto uvedeno ve smlouvě - realizace pouze v případě 
vypsání dotace 
Ing. Šohaj – jak je uvedeno v tabulce - kompletní dílo do konce roku 2017, fakturace 2018, akce již 
rozběhlá, neustále je odkládáno, nejsou na toto dotace, donese smlouvy pro Mgr. Tesarčíkovou 
Starosta – opět upozorňuje, že by nesahal do kapitoly Projekty 
p. Jansa – v kapitole Projekty je opravdu o 900 tis. Kč nárůst, projektovat a pak nestavět také není 
ekonomické a vhodné 
Mgr. Tojmarová – v plánu např. seniorské bydlení, nutné být připraveni 
Mgr. Černá – dotaz na opravy rehabilitace, jak bude řešeno, kam se umístí ordinace lékaře 
Starosta – záměr přesunu rehabilitace do ul. Sokolovské, v tabulce Ing. Šohaj opraví slovo ordinace  - 
na rehabilitace 
Mgr. Tojmarová – dost velká částka v položce Opravy komunikací 
p. Prášek, DiS. – kolonka rezerva, lze upravit 
starosta – nechal by takto 
p. Jansa – pokud bude realizace CDM v ul. Nerudova, bylo by zřejmě nutné, např. administrace 
p. Vrbický – když ne projekty, tak jinde, kde např.? 
starosta – např. správa – bude financována (proplácena) dotace program Zaměstnanost 33, části 
peněz budou přeúčtovány do příjmových peněž města, je možné určitě najít 
 
Vyhlášena přestávka od 17.21 hodin do 17.35 hodin 
 
Starosta dal slovo ředitelce p.o. Školní jídelna Benešov n.Pl. 
 
p. Lacinová Kolářová – rozpočet 1 100 tis., z toho cca 450 tis. - nutné vynaložit na energie, v jídelně je 
dost zastaralé zařízení, nutné dodržet bezpečnost práce, má rezervované peníze na konvektomat, ale 
je nutné dále kuchyň dovybavovat, co lze z rozpočtu realizovat udělají – v minulosti např. stoly, židle, 
sprcha pro zaměstnance, bohužel nelze pochválit opravu oken, která nejsou kvalitní a jsou s nimi 
neustálé problémy (nekvalitní provedení) 
p. Provazník – lze srovnat např. s kuchyní v ul. Nerudova, tak je vybavení opravdu historické 
p. Prášek, DiS. – je nějaká šance na reklamaci díla? 
p. Lacinová Kolářová – akce realizovaná již v r. 2008, okna jsou nekvalitní, z dostupných financí 
realizovali to, co je nutné pro zachování hygienických norem 
Mgr. Černá – jídelna v ul. Nerudova je soukromé zařízení, školní jídelna je majetek města a vaří pro 
děti, což má jistě jiné normy a požadavky 
p. Urx – nelze srovnávat různé typy zařízení, mají nesrovnatelné parametry pro provoz 
p. Jansa – při práci s rozpočtem bude jistě zohledněn přednesený požadavek paní ředitelky 
starosta – rozpočet bude ještě společně upravován, do úterý je prostor k jeho úpravám, poté nutné 
zveřejnit a dále bude jeho konečná podoba řešena na ZaM 25.1.2017 
Mgr. Tesarčíková – závěr?   
Starosta – úpravy dle diskuze budou součástí verze pro ZaM 25.1.2017 
Bc. Kulíková – u RC Medvídek  - možné snížit o 50 tis. Kč 
Mgr. Černá – dotaz na kapitolu cestovní ruch  
Starosta – součástí je IC zámek pro další sezónu, finanční rezerva dofinancování projektu přeshraniční 
spolupráce apod., případně přeshraniční projekt – varianta interaktivní cedule apod., není toto 
primárně určeno na konkrétní věci 
p. Jansa – svoz trávy – snížená částka, předpokládá se zřejmě již zahájení provozu  biokompostárny 
Ing. Šohaj – ano, počítáno s biokompostárnou, zbytek na jiné nutné výdaje, ne vše se dá kompostovat 
Starosta – počítá se s poměrně masivní sanací stromů na hřbitově 
p. Jansa – nejen estetická stránka, ale také z bezpečnostních důvodů 
Mgr. Černá – služby pro obyvatelstvo? Co je toto za položku? 



Bc. Sluková – součet Euroregion, apod. 
Bc. Kulíková – dotaz – workrout hřiště – povrch? 
Ing. Šohaj – existence nové normy – nutný měkký dopad 
Mgr. Tojmarová – realizováno dle starých norem, ujistili nás, že dopady jsou v pořádku, není 
primárně určeno pro malé děti bez doprovodu 
Starosta – ověřit, zda je nutné realizovat, přesun do položky dětské plácky 
Ing. Košnar – je stejně nutné realizovat revizi a dle závěru znalce v oboru budou realizována opatření 
 

Návrh na usnesení:  

 ZaM bere na vědomí informaci o projektech a prioritách na rok 2017. 
 

Usnesení č. 05/2017: 
Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí informaci o projektech a 

prioritách na rok 2017. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 
 

5) Finanční operace 

 
5.1. Smlouva o přijetí úvěru ve výši 15 mil. Kč za účelem financování investičních akcí 

v letech 2017 – 2018 

Bc. Sluková – popisuje předložený materiál 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města ke schválení smlouvu o přijetí úvěru ve výši 
15 mil. Kč k financování investičních akcí v letech 2017- 2018. 

Důvodová zpráva: 

Město plánuje financování investičních akcí níže uvedených prostřednictvím přijatého úvěru. 
FaP odbor byl pověřen k zajištění výběrového řízení na poskytnutí úvěru prostřednictvím 
výzvy k podání nabídky. 

Předmětem výzvy k podání nabídky bylo poskytnutí úvěru ve výši 15 000 000,00 Kč na 
financování investičních akcí města Benešova nad Ploučnicí v letech 2017 – 2018. 

V souladu s ustanovením § 12 odst. 3 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách v 
platném znění, dále v souladu s Vnitřní směrnicí č. 1/2016, kde jsou stanoveny zásady a 
postupy při zadávání veřejných zakázek, Čl. V, bod 7 - výzva nebude zveřejněna na profilu 
zadavatele, byla finančním odborem zaslána výzva k podání nabídky na výše uvedenou 
veřejnou zakázku malého rozsahu.  Osloveno bylo 5 bankovních ústavů. 

Jedná se o financování těchto investičních akcí: 

• Rekonstrukce mostu ev. Č. M-01 na místní komunikaci v ulici Sokolovská v Benešově 
nad Ploučnicí (dále jen "stavba") na pozemku st.p.č. 72/3, p.č. 1297/2, 1309/1, 1235, 



1257/10, 1257/15, 1257/7, 1297/9 v katastrálním území Benešov nad Ploučnicí. Cena 
investice cca 10 mil. Kč.  Bude podána žádost o dotaci  (možnost 40 % dotace ze SFDI). 

• Rozšíření kapacity budovy mateřské školy v Benešově nad Ploučnicí  

Tato investice předpokládá financování z dotačních zdrojů Unie a Ministerstva životního 
prostředí ve výši 90  %, financování ex-post, to znamená, že město musí akci předfinancovat. 

Etapa č. 1a)   

Ukončena, profinancována (není předmětem výběrového řízení) 

Etapa č. 1b) 

Dokončení inženýrských sítí 

Etapa č. 2  

Název etapy: Hrubá stavba 

Předpokládané datum zahájení: 1. 1.2017 

Předpokládané datum ukončení: 30. 9.2017 

Předpokládaná doba trvání (v měsících): 9 

Popis etapy: 

Druhá etapa projektu zahrnuje hlavní část stavebních prací na projektu. Jedná se o rozšíření 
2.NP o 

zástavbu stávající terasy, která je propojena otvorem plochou herny - ložnice., a nástavbu 
3.NP 

opakujícího řešení 2.NP podlaží. Přístup do 3.NP bude zajištěn prodloužením schodišťových 
ramen. 

Současně dojde k vybudování únikového/požárního schodiště. 

Předpokládané ukončení druhé etapy je 30. 9. 2017. 

Etapa č. 3 

Název etapy: Dokončovací práce 

Předpokládané datum zahájení: 1. 10.2017 

Předpokládané datum ukončení: 30. 6.2018 

Předpokládaná doba trvání (v měsících): 9 

Popis etapy: 

Třetí etapa projektu zahrnuje dokončovací stavební práce, vybavení tříd, pořízení 
kompenzačních 



pomůcek a nákup a instalaci nových herních prvků na zahradě mateřské školy. 

Předpokládané ukončení etapy je naplánováno na 30. 6. 2018. 

Cena 5 mil. Kč. 

Na základě vnitřní směrnice č. 8/2016 o zadávání veřejných zakázek, článek V, bod 11 – 
rozhoduje vedení města, a to na základě doporučení výběrové komise. Výběrovou komisí 
bylo doporučeno zadat zakázku služby poskytnutí úvěru Komerční bance, a. s., která nabídla 
cenu za službu poskytnutí úvěru v celkové výši 171 253,33 Kč. 

Vedení města rozhodlo zadat zakázku Komerční bance, a. s. sídlem Praha 1, Na Příkopě 33, 
čp. 969, PSČ 114 07, IČO 45317054 s nabídkou ceny za službu poskytnutí úvěru ve výši 171 
253,33 Kč. 

Starosta  - předkládá návrh na usnesení  

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o přijetí úvěru ve výši 15 mil. Kč s Komerční 
bankou a. s. se sídlem   Praha 1, Na Příkopě 33, čp. 969, PSČ 114 07, IČO 45317054 a 
pověřuje starostu města k podpisu úvěrové smlouvy. Úvěr je určen výhradně k následujícímu 
účelu: rekonstrukce mostu ev. číslo M-01 na místní komunikaci v ulici Sokolovská v Benešově 
nad Ploučnicí a rozšíření kapacity budovy mateřské školy v Benešově nad Ploučnicí.  

Usnesení č. 06/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje uzavření smlouvy o přijetí úvěru ve 

výši 15 mil. Kč s Komerční bankou a. s. se sídlem   Praha 1, Na Příkopě 33, čp. 969, PSČ 114 

07, IČO 45317054 a pověřuje starostu města k podpisu úvěrové smlouvy. Úvěr je určen 

výhradně k následujícímu účelu: rekonstrukce mostu ev. číslo M-01 na místní komunikaci 

v ulici Sokolovská v Benešově nad Ploučnicí a rozšíření kapacity budovy mateřské školy 

v Benešově nad Ploučnicí.  

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

5.2. Rozpočtové opatření č. 31 

Bc. Sluková – vztahuje se k roku 2016 – pořádání kulturních akcí 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města ke schválení rozpočtové opatření č. 31. 

Důvodová zpráva: 

1. Finanční dary na pořádání kulturních a společenských akcí města do 31. 12. 2016 

 SPF Group        10 000,00 



 Interkov             10 000,00 

 SaM                   10 000,00 

 Rock Empire        7 500,00 

 

 

 

 Sbor dobrovolných hasičů – dotace na úhradu neinvestičních nákladů (krajský 
úřad) 9 541,00 

 Územní plán – dotace od Ministerstva vnitra 348 480,00 

 Dotace na obnovu lesů (krajský úřad) 40 880,00 Kč 

 

 

 

 

 

2. Změna org. „Navýšení kapacity MŠ“ . S ohledem na přiznání dotace je povinnost 

vést oddělené účetnictví, proto změna org. 1 690 854,00 

 

 

 

3. Příspěvky přidělené radou města 

 Včelaři  na činnost                                                                                        5 000,00 

 Římskokatolická farnost –studie pro projekt zpřístupnění věže                   

6 000,00 

Org. § Položka Částka Text 

 351 3399 2321 37 500,00 Příjem z darů 

351 3399 5169 37 500,00 Výdaje-kultura 

Org. § Položka Částka Text 

 331  4116 9 541,00 Sbor dobrovolných hasičů - příjem 

 331 5512 xxxx 9 541,00 Sbor dobrovolných hasičů - výdaj 

3635  4216 348 480,00 Dotace MMR územní plán - příjem 

3635 3635 6119 348 480,00 Územní plán - výdaje 

40  4122 40 880,00 Lesy – příjem dotace 

40 1032 xxxx 40 880,00 Lesy - výdaje 

Org. § Položka Částka Text 

 123 3111 6121 -1 690 854,00 Změna org 

2222 3111 6121 1 690 854,00 Změna org. 

Org. § Položka Částka Text 

 606 3900 5229 -11 000,00 Poskytnutí příspěvku 

 606 3429 5222 5 000,00 včelaři 



 

 

 

4. Operační program Zaměstnanost – dotace na projekt „Strategické plánování na 

Městském úřadě v Benešově nad Ploučnicí“ 

 evropský podíl  356 310,96 

 národní podíl      41 918,94 

 

 

 

5. Příjem pojistného plnění – poškozené VO Palackého ul. 

 

 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 31. 

Usnesení č. 07/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočtové opatření č. 31. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

6. Zpráva o činnosti MÚ a vedení města 
Tajemník MÚ p. Zdeněk Přivřel, BBA.  –  přednáší zprávu: 

Městský úřad Benešov nad Ploučnicí v období od minulého zasedání ZaM plnil úkoly 
vyplývající z pravomocí jednotlivých odborů v oblasti samosprávné činnosti a dále v 
záležitostech státní správy, jak je stanoveno příslušnými právními předpisy. Vzhledem k 
tomu, že od minulého zasedání ZaM neuplynul ani měsíc, je dnešní zpráva poněkud 
stručnější než obvykle. 

 Odbor hospodářské správy, jak jsem již uvedl na minulém zasedání, organizoval řadu 
kulturních akcí, směřovaných především k předvánočnímu a vánočnímu času. Vedoucí 
odboru dále ve spolupráci s vedoucí FP upřesňovala údaje, související s přípravou rozpočtu 

606 3330 xxxx 6 000,00 Římskokatolická farnost 

Org. ÚZ Položka Částka Text 

 2960 13013 4116 398 229,90 Poskytnutí dotace 

 2960 
 

  8115 398 229,90 Financování – převádí se do r. 2017 

Org. § Položka Částka Text 

 211 6320 2324 23 751,00 Příjem pojistného 

 365 
 

3613  5171 23 751,00 Správa majetku- úhrada výdajů 
spojených s opravou 



na rok 2017.  Další úkoly plní odbor v rámci běžné agendy na úseku matriky a evidence 
obyvatel.    

Odbor výstavby a životního prostředí v uplynulém období připravoval materiály pro vypsání 
výběrového řízení na provedení opravy mostu a komunikací na Ovesné. 15. 12. 2016 bylo 
zahájeno projednávání nového územního plánu města. Odbor VŽP rovněž spolupracuje na 
přípravě rozpočtu na rok 2017. Dále odbor zajišťoval běžnou správní činnost na úseku péče o 
zeleň, záborů veřejného prostranství, evidence poplatků za psy, spolupráce s útulkem pro 
zvířata atd. 

Odbor finanční a plánovací se v současné době zabývá především sestavením rozpočtu na 
rok 2017 a to ve spolupráci s vedením města a vedoucími jednotlivých odborů městského 
úřadu. Odbor dále organizoval výběrové řízení na poskytovatele úvěru ve výši 15 mil. korun, 
který bude využit na rekonstrukci mostu na Sokolovské ulici a rozšíření kapacity MŠ. Běžnou 
činností je dále vymáhání nedoplatků za svoz odpadů a problematika komunitního plánování. 
Pokračuje příprava rozpočtového výhledu na roky 2018-2019. 

Odbor správy majetku se nadále zabývá především pracemi, spojenými s dotačními tituly na 
investiční akce města a s tím souvisejícími pracemi na sestavování rozpočtu města. V 
současné době dále probíhá obnova nájemních smluv na hrobová místa, jejichž platnost 
skončila ke dni 31. 12. 2016 a příprava podkladů pro inventarizaci majetku města. 

Stavební úřad provádí úkony související s výkonem státní správy ve svěřeném správním 
obvodu. V období od minulého zasedání vydal 29 rozhodnutí a opatření. Zahájil územní řízení 
související s výstavbou kompostárny a udělil pokutu ve výši 7.000 Kč za správní delikt. 
Stavební úřad dále provádí místní šetření, kontrolní prohlídky ve svém správním obvodu a 
zajišťuje zápisy do systému RUIAN (Registr územní identifikace, adres nemovitostí). 

Starosta – popisuje uplynulé období, v této době byly vánoční svátky a práce zaměřeny 
především na dotace – most ul. Sokolovská, zítra jednání s Ing. Novákem - most ul. 
Sokolovská – administrace dotace, s Ing. Šohajem – sledování zveřejnění plánu ČEZ na letošní 
rok – „Oranžové přechody“, podána přihláška Historická města, bude podána přihláška – 
„Památka roku“ – sloup na náměstí, toto hlavní z hlediska práce vedení města, pochopitelně 
práce na přípravě rozpočtu města na rok 2017 

Mgr. Tojmarová – dotaz proč nepromítá kino? 

Mgr. Čvančarová – v této době není o promítání zájem, nebyl v nabídce film, který by byl pro 
vysílání atraktivní 

p. Provazník – dotaz na možnost získání novinek k promítání? 

Mgr. Čvančarová – cca ½ roku i déle 

Bc. Kulíková – v kině bylo hodně jiných, úspěšných akcí, které byly hojně navštěvovány 

p. Jansa – informuje ZaM, že byl vybrán právník města – Mgr. Narcis Tomášek, příští středu 
proběhne schůzka, případně podpis smlouvy 

p. Prášek, DiS. – určitě je pro zachování promítání v letním kině 



starosta – souhlasí, letní kino je asi hlavní výhoda kina jako takového  

p. Jansa – částečně položen asfalt v ul. Pod Táborským vrchem 

starosta – vyjádří se k tomuto po ukončení akce, v současné době se k tomuto nechce 
vyjadřovat 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti MÚ a vedení 
města. (12 pro) 

Usnesení č. 08/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti MÚ a vedení 
města. (12 pro) 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

7. Organizační záležitosti 

 
7.1. Obecně závazná vyhláška č. 1/2017, o omezení provozování některých 

hazardních her. 
 
Starosta – popisuje situaci – včera zaznamenal zprávu v TV, že od ÚOHS dostalo město Bílina 
pokutu za diskriminace podnikání vydáním OZV o omezení VHP, v říjnu účast na jednání 
na  ÚOHS, návrh nové OZV by mohl být důležitý argument pro jednání s ÚOHS (s BNŠ zatím 
správní řízení nevedeno), OZV je z roku 2012 splnila svůj účel, od té doby výklad MV, 
postupně od MV podnět k řešení a šetření ÚOHS 
 
Diskuse 
 
Mgr. Zelený – skepse k této vyhlášce, i přesto, že si uvědomuje existenci škodlivosti hazardu, 
a asi dojde k plošnému zákazu ze strany státu, má obavy z vytvoření nelegálního hraní a 
dalším důvodem (plošné omezení státu nebo tato OZV) je určité omezení soukromého 
sektoru podnikajícího v této oblasti, což může být likvidační, gastro sektor není ve městě 
ideální, může se stát, že z města zmizí i stávající hospody, i VHP jsou pro ně určitý prostor pro 
např. zaměstnávání lidí, v případě, že bude hlasování v této záležitosti zdrží se, vidí jako svou 
povinnost hájit zájmy i této skupiny občanů 
Starosta – plně souhlasí s tím, že není ideální stav gastro zařízení ve městě, je pravdou, např. 
kdo má potřebu si zahrát, dojede si např. do Děčína, na druhou stranu je nutné hájit ty 
občany, kteří své téměř veškeré příjmy „nahází“ do automatů 
 
p. Urx – výchovnou činnost v této oblasti by měl dělat někdo jiný, každý je zodpovědný za 
svou osobu, pokud nebude hrát, najde si jiné formy hazardu, které se nedají regulovat 
 
Mgr. Zelený – upozorňuje, že na provozovatele se připravují další zákazy, povinnosti apod., 
což je ze strany státu pro mnohé likvidační  
 



Starosta – chápe, že situace není jednoznačná, ale vidí toto jako škodlivé, osobně, ač nekuřák 
by např. nepodpořil protikuřácký zákon, na druhou stranu je vidět, že současná OZV funguje, 
2 x byla provedena kontrola heren a výsledkem byla razie PČR (herna na náměstí), automaty 
zabaveny, jelikož se jednalo o stroje nelegální, jelikož jsme malé město problém černých 
heren by neviděl jako problém, což zřejmě ve větších městech bude, u nás si toto ohlídáme, 
chápe argumenty kolegy Zeleného, situace v této oblasti není jednoznačná, existují i obavy 
z ÚOHS. Bílina byla první město, ale asi budou následovat další města, předpokládá, že dnes 
návrh OZV neprojde 
 
p. Prášek, DiS.  – jednání na ÚOHS + jeho stanoviska, stanovisko, jak uvedl starosta na 
začátku je nutné řešit, pokud by se měl rozhodovat mezi úplný zákaz nebo povolit a nic mezi, 
byl by pro úplný zákaz, jedná se o patologickou činnost,  která je pro společnost  škodlivá a 
proto je zarážející, že toto hájí učitel ze ZŠ, že mu to nevadí, je to závislost a OZV svým 
způsobem chrání před tímto jevem 
- ohledně příspěvku k projevu hospodských – zjišťování zná i současná právní norma z.č.  
200/1990  Sb., o přestupcích (§ 30/1a),  doporučuje přečíst 
 
Z jednání odešel pan Urx, Bc. Kulíková a Mgr. Černá. 
 
Mgr. Zelený – reaguje na argumenty p. Práška, DiS., upozornil, že jak uvedl, si uvědomuje 
nebezpečí této činnosti, je v této oblasti vzdělaný, prezentoval také, proč předložil své 
argumenty, jako zástupce části občanů, jako volený zastupitel prezentoval názor, který 
nesouvisí s jeho profesí, prezentoval názor zjištěný mezi občany, vysvětlil důvody 
 
Ing. Pucholt (občan) – upozorňuje, že byl přizván do ZaM, aby zastoupil a podal zprávu Ing. 
Mádlemu, dotaz na průzkum kdo chodí do heren, kdo zde utrácí a většinou se jedná o 
sociální dávky, hráči se domnívají, že vyhrají, ale není tomu tak 
 
Mgr. Zelený – není zřejmé, na co má reagovat v příspěvku Ing. Pucholta, otázka není 
položena správně 
 
Na jednání opět přítomni p. Urx, Bc. Kulíková a Mgr. Černá. 
 
Mgr. Tojmarová – souhlasí s kolegou Práškem, nechápe jak je možné, že podnikatel, okrádá 
neschopné občany, že automaty situaci podnikání neřeší, můžeme toto vidět na příkladu 
rest. Jelen, ani automaty jeho provoz nezachránily, je to neschopnost podnikatelská, není 
přežití závislé na automatech, musí poskytnout kvalitu, lidi ve městě mají peníze, ale nemají 
je kde utratit, vědomě podporovat tyto činnosti je nesprávná věc. Nechápe, jak někdo může 
mít radost, že neschopné občany okrádá 
 
p. Urx – žádá Mgr. Tojmarovou o sdělení, který podnikatel okrádá? Konkrétní jméno? 
 
Mgr. Tojmarová – ti co mají automaty, člověk tam prohraje, je zoufalý, opilý a podnikatel má 
dobrý pocit, že vyděl peníze 
 
Starosta – myšleny výherní automaty  
 



Mgr. Tesarčíková – nutné být objektivní, na ZaM nepatří osobní útoky, kdo má jiný názor je 
špatný? Nelze ho napadat, za odlišný názor na věc. Žádá starostu, aby zpracovat k tomuto 
argumenty  -  k možné pokutě od ÚOHS, jak se k tomuto staví MV, pokud hrozí pokuta pro 
město, je jasné, že je nutné k tomuto přijmout stanovisko, navrhuje nyní neprojednávat, až 
budou podklady, je možné argumentovat občanům 
 
Starosta – připraví, kompletní informace, má informaci, že argument  - nulová tolerance 
hazardu – by mohla být mírná polehčující okolnost při rozhodování ÚOHS 
 
p. Dračka – návrh OZV - čl. 3 přechodná ustanovení – máme přehled, kdy končí platnost 
vydaných povolení?  
Starosta – na konci roku 2017, plošně by končilo, pokud město OZV schválí 
 
Tajemník – vydaná povolení platná – končí tento rok, poté nová pravidla – je otázkou, jak 
bude dále legislativně řešeno – v návrhu např. oddělené speciální prostory – „herny“ 
 
p. Urx – udivuje ho, proč nezrušilo MV jako nadřízený orgán, proč nezasáhlo, nyní řeší jiný 
orgán 
starosta – cca 2011, 2012 MV posvětilo a nyní neřeší, jedná se o určitý alibismus 
 
Mgr. Ćvančarová – město vždy posílá MV info o vyvěšení a sejmutí každé OZV  
 
Materiál stažen na návrh předkladatele z jednání  

 

7.2. Komunitní plán péče města Benešov nad Ploučnicí 2017-19   

Mgr. Čvančarová  - materiál zaslán dne 28.12.2016 k seznámení se, pokud má někdo 

připomínku, lze nyní zapracovat a poté připravit k vydání  

Mgr. Tesarčíková – jediná připomínka – po prostudování má trochu obavu z místa pro 

setkávání se mladých bez dozoru, dobře zvážit fungování 

Mgr. Tesarčíková – náklad 300 ks se jeví jako příliš velký, pokud není tento počet podmínkou 

dotace, navrhuje cca 50 ks, poté případně dotisk 

Mgr. Čvančarová – zjistí, zda je počet výtisků podmínkou v dotaci, připraví materiál o počtu 

kusů do jednání ZaM 25.1.2017 

Návrhy na usnesení: ZaM města schválilo k vydání 1. Komunitní plán péče města Benešova 

nad Ploučnicí 2017-19.   

Usnesení č. 09/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schválilo k vydání 1. Komunitní plán péče 
města Benešova nad Ploučnicí 2017-19.   

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro  



 

    7.3. Žádost o dotaci „Obnova pomníku padlým v I. světové válce na Ovesné, Benešov 

nad Ploučnicí 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM návrh na podání žádosti o dotaci na akci: „Obnova pomníku padlým 

v I. světové válce na Ovesné, Benešov nad Ploučnicí“  

Důvodová zpráva: 

Město Benešov nad Ploučnicí je vlastníkem pomníku padlým v I. světové válce na Ovesné, 

který je v havarijním stavu. Jednotlivé kamenné části pomníku jsou rozpojeny, některé části 

pomníku chybějí. Z toho důvodu je nutné provést celkovou obnovu, která je nutná pro 

zachování pomníku. 

Ministerstvo obrany poskytuje dotace na zabezpečení péče o válečné hroby poskytovány v 

rámci programu ISPROFIN č. 107 190 "Zachování a obnova historických hodnot". 

Pro podání žádosti je nutno schválit žádosti o dotaci a investiční záměr k realizaci akce. 

V příloze předkládáme investiční záměr. Předpokládané maximální náklady na obnovu 

pomníku jsou 235 tis. Kč. Dotace Ministerstva obrany činí maximálně 80%. V případě 

schválení dotace se předpokládá realizace v roce 2018. 

Návrh na usnesení: ZaM schválilo podání žádosti o dotaci a investiční záměr na akci: 

„Obnova pomníku padlým v I. světové válce na Ovesné, Benešov nad Ploučnicí“ v rámci 

programu ISPROFIN č. 107 190 "Zachování a obnova historických hodnot". 

Usnesení č. 10/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schválilo podání žádosti o dotaci a investiční 
záměr na akci: „Obnova pomníku padlým v I. světové válce na Ovesné, Benešov nad 
Ploučnicí“ v rámci programu ISPROFIN č. 107 190 "Zachování a obnova historických 
hodnot". 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro  

8. Diskuse 
 
p. Dračka – upozornění na víkendový vlakový spoj v 19.13, 19.15  - Rumburk X Děčín + opačný směr, 

staví až v České Kamenici, městem jen projíždí, což se mu jeví škoda, jelikož je to vhodný spoj pro 

víkendové cestování a návštěvy města 

 

starosta – připomínkoval při jednání se zástupci KÚ, nyní, jak se mění výhybná místa – Mlýny, 

Markvartice došlo ke změnám jízdních řádů, z tohoto vznikla absurdita investice, kde výsledkem 



rekonstrukce je, že vlak je ještě pomalejší, než před rekonstrukcí, právě v návaznosti na opravu 

„Pětimostí“  je toto další problém při dopravě do Děčína 

 

Mgr. Tojmarová – tímto vznikla proluka hodinová, což je i nyní vzhledem k situaci v Děčíně (oprava 

„Pětimostí“) další komplikace 

 

Mgr. Černá – poslala na MÚ rozpis omezení při opravě „Pětimostí“ v Děčíně 

 

Ing. Pucholt – upozornění na „školní“ autobusový spoj do Děčína, autobus je velmi přeplněný, dříve 

jezdily 3 vozy, bylo by vhodné projednat posílení v tomto čase 

 

p. Prášek, DiS. – může neformálně zjistit informaci o této záležitosti (vlakové spojení) 

 

 

9. Návrh na usnesení, z á v ě r 
 

V čase 18:54 ukončil starosta jednání, vyzval návrhovou komisi k předložení návrhu usnesení.  

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města: 
 

 

Ověřovatelé zápisu:        Mgr. Dagmar Tesarčíková 

                   Mgr. Petra Tojmarová      

 

 

Zapisovatelka :           Mgr. Zdeňka  Čvančarová  

 

 

 

Filip Ušák, v.r. 

starosta města 

 


